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Yayımlayanların Notu / Anmerkung des Herausgebers / Note of Editors 

Gephyra dergisi Sencer Şahin ve Johannes Nollé tarafından kurulmuştur. Sencer Şahin’in beklenme-
dik erken ölümünün ardından eşi N. Eda Akyürek Şahin, Sencer Şahin’in de arzu edeceği gibi, eşinin 
dergiyle ilgili hak ve sorumluluklarını üstlenmiştir. Dergiyi şahsi hırslara yönelik amaçlar doğrultu-
sunda kullanma ve hatta nihayetinde yok etme girişiminin başarısızlığa uğramasının ardından yeni 
bir editör kurulu oluşturulmuş ve bir süreliğine ikiye ayrılmış olan derginin yeniden bütün sorum-
luları tarafından desteklenmesiyle ortak bir edisyona ulaşılabilmiştir. Böylelikle Gephyra, kurucuları 
tarafından tanımlanan ve merkezinde Anadolu’nun ve sınırlarındaki bölgelerin uluslararası düzeyde, 
uyumlu ve işbirliğiyle araştırılması bulunan amaçlara ulaşabilecektir. 

 

Die Zeitschrift Gephyra wurde von Sencer Şahin und Johannes Nollé begründet. Nach Sencer Şahins 
unerwartet frühem Tod hat seine Frau N. Eda Akyürek Şahin seinen Part der Verantwortung für die 
Gephyra übernommen, wie es im Sinne Sencer Şahins gewesen ist. Nachdem daraufhin Versuche, 
die Zeitschrift in den Dienst ehrgeiziger persönlicher Ziele zu stellen und sie am Ende sogar zu zer-
stören, gescheitert waren, konnte eine Neustrukturierung des Herausgebergremiums durchgeführt 
und nach einer Zeit der Aufspaltung wiederum eine von allen Verantwortlichen unterstützte gemein-
same Edition erreicht werden. So kann die Gephyra den von ihren Begründern definierten Zielset-
zungen nachkommen, in deren Mittelpunkt die internationale, einträchtige und kollegiale Erfor-
schung Anatoliens und der angrenzenden Regionen steht. 

 

The journal Gephyra was founded by Sencer Şahin and Johannes Nollé. Following Sencer Şahin’s 
untimely death, his wife N. Eda Akyürek Şahin maintained her husband’s rights and responsibilities 
concerning the journal, as Sencer Şahin had wished. After some unsuccessful attempts, initially to 
abuse the journal for ambitious personal aims, later to stop it and to replace it, a new editorial board 
was formed, and through the support of all the responsible scholars the journal, which for a while 
had split into two parts, once again appears in a joint edition. Thus, Gephyra will be able to attain the 
goals defined by its founders, to publish international, harmonious and collaborative research fo-
cused upon Anatolia and its neighbouring regions. 
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